
ЧРЕЗ: Г-Н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ

ПРЕДСЕДАТЕЛ НА

От Валерия Дончева, общински съветник от групата на БСП, АБВ, 
Движение 21

Относно: Изоставени МПС върху общински площи

Уважаеми г-н Кмет,

На основание чл. 81, ал. 1 и ал. 2 от Правилника за организацията и 
дейността на Великотърновския общински съвет, отправям настоящото 
питане, на което моля да ми отговорите устно с писмен вариант на отговора 
на следващото заседание на ВТОС.

Уважаеми г-н Кмет,

Всеизвестен факт е проблемът с недостига на паркоместа в града, 
който се задълбочава последните години, особено в жилищните квартали. 
Всяко свободно място в междублоковите пространства е кът, който би 
следвало ревностно да пазим и поддържаме в добър вид. Въпреки това на 
почти всяка улица в града могат да се видят изоставени автомобили, които 
заемат малкото останали общински площи. Освен това, те задръстват 
улиците, влошават екологичния вид на града и не на последно място са 
нелицеприятна гледка. От всичко това потърпевши са добросъвестните 
собственици на автомобили.



Точно поради изброените причини, се забранява паркирането/ изоставянето 
на излезли от употреба МПС /ИУМПС/, което е описано в отделен раздел 
към Наредбата за опазване на околната среда на община Велико Търново. 
Който раздел регламентира организацията на дейностите по третиране на 
ИУМПС.

В тази връзка са и въпросите от настоящото питане:

1. Според чл.52 (1) от Наредбата с Ваша заповед се назначава комисия, 
която да установява излезлите от употреба МПС? Има ли регистър 
колко са тези автомобили към 1.06.2020г. ?

2. На колко от тези автомобили са открити собствениците , на колко са 
залепени стикери, които след изтичане на 3 дневния срок трябва да 
бъдат принудително преместени ?

3. Към 1.06.2020г. колко са ИУМПС , които се намират на общинската 
площадка за временно съхранение?

С Уважение
t

В. Дончева


